
ضرورت ساماندهی مشاغل مزاحم در
ورودیهای شهر ارومیه

شهریور 12, 1393
شهردار ارومیه بر ضرورت ساماندهی مشاغل مزاحم در ورودیهای شهر

ارومیه تاکید کرد.

به گزارش نگاه روز، محمد حضرتپور ظهر امروز در چهاردهمین نشست
تخصصی سازمانهای میادین میوه و تره بار و ساماندهی مشاغل شهری
کلانشهرهای کشور که در سالن آمفیتئاتر فرهنگسرای جوان ارومیه
برگزار شد، اظهار داشت: نشست تخصصی سازمانهای میادین فرصتی برای

به اشتراکگذاری تجربیات شهرهای مختلف در این حوزه است.

وی خاطرنشان کرد: باید این موضوع مدنظر باشد که سازمانهای میادین
کشور چقدر میتواند در آرامش مردم شهر نقش داشته باشد.

حضرتپور با بیان اینکه شهر ارومیه در افق 1404 به عنوان شهر سبز،
فرهنگی و مجهز به فناوریهای نوین که از وسائط نقلیه ریلی استفاده
میکند تعریف شده است، ادامه داد: باید بررسی شود سازمان میادین

به چه میزان میتواند در پاک بودن شهر نقش ایفا کند.

وی با بیان اینکه در حال حاضر خدمات ارائه شده در دنیا به صورت
خدمات محلهمحور بوده است، گفت: باید بررسی شود سازمان میادین در
ارائه خدمات محلهمحور تا چه میزان موفق بوده البته در این راستا

اقدامات خوبی انجام شده است.

حضرتپور اظهار داشت: بحث آسیبشناسی باید در بررسی کارنامه سازمان
مدنظر باشد.

وی بـا بیـان اینکـه در راسـتای ارائـه خـدمات محلهمحـور ایجـاد
بازارچههای محلی توسط سازمان میادین در کاهش ترافیکی شهری بسیار
موثر بوده، اضافه کرد: یکی از وظایف سازمان میادین ساماندهی

مشاغل مزاحم است.

شهردار ارومیه خاطرنشان کرد: باید کارگروههای تخصصی در راستای
بررسی مشاغل مزاحم و مشکلاتی که ایجاد میکند از جمله آلودگی صوتی

و… تشکیل شود.
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وی ادامه داد: ساماندهی مشاغل مزاحم در ورودیهای شهر که آلودگی
صوتی دارد و از لحاظ مبلمان شهری منظر بدی ایجاد میکند باید با

جدیت مدنظر باشد.

حضرتپور اظهار داشت: شهرداری ارومیه علیرغم اقدامات خوبی که
انجام داده هنوز نتوانسته 50 درصد عملکرد خود را مورد رضایت مردم

قرار دهد.

وی با اشاره به ضرورت نظارت بازار، ادامه داد: 300 غرفه در اقصی
نقاط شهر ایجاد کرده و در حال حاضر در این غرفهها گرانترین اقلام
به فروش میرسد در حالی که این غرفهها برای ارائه اقلام با قیمت

مناسب ایجاد شده است.

حضرتپور اعلام کرد: توسعه سازمان میادین با توجه به مرزی بودن و
قطب کشاورزی بودن در دستور کار قرار دارد که توسعه در 60 هکتار
از 600 هزار مترمربع در محدوده هشت کیلومتری شهر ارومیه مدنظر

است.

شهردار ارومیه در بخش دیگری از سخنان خود گفت: امید است روزی
برسد ایمنی برای زندگی مردم در شهر سبز و پاک و آرامش ساکنان شهر

فراهم شود.


